
Od roku 2007 prezydent wspiera finansowo odbudowę sportową 
klubu Pogoń Szczecin. Przez te 7 lat Miasto było i wciąż 
pozostaje strategicznym parterem klubu, dzięki czemu Pogoń 
przeszła drogę od IV ligi do ekstraklasy. W tym czasie, na 
bieżąco rozwijaliśmy bazę treningową .

 W 2013 r. roku zapadła decyzja o  gruntownej modernizacji stadionu  przy 
ulicy Karłowicza. 

-  Stoimy przed dylematem: albo w najbliższym czasie przebudowujemy dostęp 
drogowy do portu, co spowoduje zwiększenie miejsc pracy albo budujemy 
stadion, jestem człowiekiem odpowiedzialnym  - uzasadniał   decyzję prezydent 
Krzystek.

Dziś sprawa jest dla miasta zamknięta. Umowa na modernizację został 
podpisana w kwietniu b.r. Trwają prace architektoniczne.

Decyzja została poprzedzona analizami, sondażami,  dyskusjami m.in. 
rozmowami o ewentualnej możliwości budowania stadionu wspólnie z 
lokalnymi inwestorami – wówczas tj. w końcu 2012 zainteresowania nie było. 
Życzymy władzom spółki aby pozyskała inwestorów, wybudowała stadion i 
prowadziła na nim dochodową działalność z pożytkiem dla udziałowców i 
Pogoni.

Miasto podtrzymuje bieżące zaangażowanie w funkcjonowanie klubu, na 
zasadach umowy promocyjnej.
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